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Abstract (en)
[origin: CA2980057A1] The present invention comprises a grinding machine for grinding a metallic surface of a workpiece, wherein the grinding
machine has - at least one grinding apparatus, - at least one transport belt (2) for transporting the workpiece through the grinding machine, and - at
least one suction device by means of which a workpiece lying on the transport belt (2) can be acted on with a negative pressure, wherein the suction
device has an extraction chamber (14) which is arranged below the transport belt (2) and which has a base (16) which is inclined with respect to the
horizontal.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung umfasst eine Schleifmaschine zum Schleifen einer metallischen Oberfläche eine Werkstückes, wobei die Schleifmaschine
- wenigstens ein Schleifaggregat, - wenigstens ein Transportband (2) zum Transportieren des Werkstückes durch die Schleifmaschine und -
wenigstens eine Saugeinrichtung aufweist, durch die ein auf dem Transportband (2) liegendes Werkstück mit einem Unterdruck beaufschlagbar
ist, wobei die Saugeinrichtung eine Absaugkammer (14) aufweist, die unterhalb des Transportbandes (2) angeordnet ist und einen entgegen die
Horizontale geneigten Boden (16) aufweist.
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